

RATES FOR FIXED AND UNFIXED DEPOSITS

Enjoy attractive return when you invest in **Fixed Deposits** with Mashreq with the flexibility of various tenures to suit your needs.

Currency	Tenor					
	1 Month	3 Months	6 Months	9 Months	1 Year	2 Year
AED	1.39%	1.49%	1.59%	1.80%	2.21%	2.15%
USD	1.47%	1.57%	1.67%	1.88%	2.28%	2.22%
GBP	1.77%	1.87%	1.97%	2.20%	2.64%	2.63%
EUR	1.04%	1.14%	1.24%	1.49%	1.95%	2.00%

Mashreq also gives you the flexibility to withdraw partial amounts from your deposits without encashing the entire amount with **Unfixed Deposits**. Select from a range of flexible tenures to choose the option best suited for you:

Currency	Tenor					
	6 Months	1 Year	2 Years	3 Years	4 Years	5 Years
AED	1.59%	2.21%	2.15%	2.26%	2.42%	2.60%
USD	1.67%	2.28%	2.22%	2.32%	2.47%	2.67%

- Interest rates are subject to change on weekly basis or from time to time at the sole discretion of Mashreq.
- All indicative fixed interest rates quoted above are in Annual Equivalent Rates. This is a notional rate, which illustrates what the return will be if interest were paid for a full calendar year. The interest will accrue for each calendar day in a month.
- The interest rate applicable to the existing deposit will remain unchanged for the duration of the term. In case of auto renewals, the rate will be materially different from the original booked rate. Please reach out to Mashreq call center at 04 424 4444 or reach out to your dedicated relationship manager for rates amendment or further details.

استمتع بعائد جذاب عند الاستثمار في الودائع الثابتة مع المشرق مع مرونة الفترات المتنوعة التي تناسب احتياجاتك.

المدة						العملة
24 شهر	12 شهر	9 شهر	6 شهر	3 شهر	1 شهر	
2.15%	2.21%	1.80%	1.59%	1.49%	1.39%	الدرهم الإماراتي
2.22%	2.28%	1.88%	1.67%	1.57%	1.47%	الدولار الأمريكي
2.63%	2.64%	2.20%	1.97%	1.87%	1.77%	الجنيه الاسترليني
2.00%	1.95%	1.49%	1.24%	1.14%	1.04%	اليورو

كما يمكنك المشرق المرونة اللازمة لسحب مبالغ جزئية من ودائعك دون صرف المبلغ بالكامل من خلال الودائع غير الثابتة. اختر من بين مجموعة من الفترات المرنة الخيار الأنسب لك :

المدة						العملة
5 سنوات	4 سنوات	3 سنوات	2 سنة	1 سنة	6 شهر	
2.60%	2.42%	2.26%	2.15%	2.21%	1.59%	الدرهم الإماراتي
2.67%	2.47%	2.32%	2.22%	2.28%	1.67%	الدولار الأمريكي

- تخضع أسعار الفائدة للتغيير على أساس أسبوعي أو من وقت آخر حسب تقدير المشرق وحده
- جميع أسعار الفائدة الثابتة الإرشادية المذكورة أعلاه هي بأسعار مكافئة سنوية. هذا هو المعدل الافتراضي الذي يوضح ما سيكون عليه العائد إذا تم دفع الفائدة لمدة سنة تفويضية كاملة. سيتم احتساب الفائدة لكل يوم تفويضي في الشهر
- سيبقى سعر الفائدة المطبق على الوديعة الحالية دون تغيير طوال مدة الوديعة. في حالة التجديد التلقائي، سيكون السعر مختلفاً بشكل جوهري عن سعر الحجز الأصلي. يرجى التواصل مع مركز اتصال المشرق على الرقم 044244444 أو التواصل مع مدير العلاقات المخصص لك لتعديل الأسعار أو لمزيد من التفاصيل.